
Po čtyřech letech studia na ekonomickém lyceu jsem zvažovala změnu v podobě oboru historie
či kulturní antropologie, nakonec si mě však získala politologie. Ta mi svou multidisciplinaritou
často umožňuje nahlédnout i do jiných společenskovědních a humanitních oblastí. K filologickým
oborům mám blízko z hlediska mého zájmu o cizí jazyky a kognitivní lingvistiku – třináct let jsem
studovala na školách jazykového zaměření, přišla jsem do kontaktu s jedenácti jazyky a plánuji
se začít věnovat dalším. K uměnovědným oborům vzhlížím v souvislosti s mými šestnáctiletými
zkušenostmi s pohybováním se v uměleckém prostředí – věnovala jsem se hře na klavír, zpěvu,
kresbě a divadelnímu baletu. Mohu tak zaručit, že v případě působení na pozici senátorky bych
reflektovala zájmy nejen studentů mé domovské katedry, ale všech studentů Filozofické fakulty.

Těším se na naši případnou budoucí spolupráci!

Prostřednictvím tohoto dopisu srdečně zdravím všechny, kteří si právě vybírají své zástupce pro
nadcházející funkční období Akademického senátu Filozofické fakulty Univerzity Palackého.

Jmenuji se Denisa Thernerová a jsem studentkou 3. ročníku kombinace bakalářských oborů
Politologie a Evropská studia a diplomacie. V budoucnu bych se ráda profesně věnovala právě
diplomacii, prozatím se však plně soustřeďuji na studium, v jehož rámci se zajímám zejména 
o politickou psychologii. 

Vedením Politologického klubu UP mám mimo jiné možnost zprostředkovávat komunikaci
mezi vyučujícími a studenty všech úrovní studia. Právě díky jejich důvěře a nominaci se nyní
nacházím v pozici kandidátky na funkci senátorky za studentskou kurii. 

Vidím velký potenciál v navazování spolupráce mezi jednotlivými katedrami, skrze kterou je
možné vzdělávat společnost v širším kontextu. Prioritou by pro mě tedy bylo podporování
mezikatederní komunikace, zvyšování vzájemného povědomí o jejich činnostech a konání akcí
k navazování studijních i vědeckých spoluprací. Další – neméně důležitou – prioritou by pro mě
bylo započnutí aktivnější debaty na téma akademického stresu. V návaznosti na společné
vyhodnocení stavu této problematiky by mohly být formulovány návrhy, jimiž by mohlo
postupně docházet ke snižování tohoto typu stresu a tím k podpoře efektivnějších akademických
výsledků.

Tato kandidatura nebyla mým sebestředným rozhodnutím, ale byla jsem vyslána ostatními
zastupovat, a považuji za správné na to brát ohled i v předvolebním období. Proto jsem spíše, 
než formálnímu vyjmenovávání řady programových bodů za odrážkami, nakloněna konverzaci 
ohledně studentských priorit a požadavků, jež na mě již nyní můžete směřovat. Všechna témata,
která považujete za důležitá, spolu můžeme prodiskutovat, abyste se dozvěděli, jak se k daným
problematikám stavím, a jak by mohly být formulovány na zasedáních Akademického senátu.
Poté budete mít mezi 2. a 8. únorem 2023 možnost podpořit svým hlasem v těchto volbách 
ne čistě mě jako osobnost, ale nás všechny skrze moji osobu. 


